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They are in your house. They are in your car. They are in the skies…Now they’re
coming for you.

In the near future, at a moment no one will notice, all the dazzling technology that runs
our world will unite and turn against us. Taking on the persona of a shy human boy, a
childlike but massively powerful artificial intelligence known as Archos comes online
and assumes control over the global network of machines that regulate everything
from transportation to utilities, defense and communication. In the months leading up
to this, sporadic glitches are noticed by a handful of unconnected humans – a single
mother disconcerted by her daughter’s menacing “smart” toys, a lonely Japanese
bachelor who is victimized by his domestic robot companion, an isolated U.S. soldier
who witnesses a ‘pacification unit’ go haywire – but most are unaware of the
growing rebellion until it is too late.

When the Robot War ignites -- at a moment known later as Zero Hour -- humankind will
be both decimated and, possibly, for the first time in history, united. Robopocalypse is
a brilliantly conceived action-filled epic, a terrifying story with heart-stopping
implications for the real technology all around us…and an entertaining and engaging
thriller unlike anything else written in years.
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DANIEL H. WILSON earned a Ph.D. in robotics from Carnegie Mellon University. He is
the author of How to Survive a Robot Uprising, Where’s My Jetpack?, How to Build a
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评论

The robot revolution in this book lacks creativity and originality. Nothing really new.

-----------------------------
The strong visuals in the book will definitely make a good movie. However, the novel in
itself is too scattered. There are too many characters and sub-plotlines, and none of
them is fully developed.

-----------------------------
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书评

这个书看上去很不错，作者是CMU机器人学博士，而且书尚未出版就被斯皮尔伯格买
了电影改编权，并准备拍摄了。不过读完以后觉得作为小说这本书不是很出色。
首先书中没有太多的新点子，机器人造反在科幻中已经是很老的题材了，更不用说终结
者等电影了。现在还写这个题材没有点新...  

-----------------------------
《机器人启示录》又是一部很适合影视化的科幻小说，节奏明快，高潮迭起，其采用的
章节式、书信记录式叙事手法，虽然没有什么特别新奇之处，但可以从不同的视角进行
切入，从而更大的展现整部事件的全局。 它激起了我最真实的恐惧。
人类已经离开自然界很久了，我们逐渐学会同一...  

-----------------------------
全书最精辟的在第一部分，阿考斯杀死博士那段论述很精辟。后面就是一系列平面事件
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，层次感不够，互相也没太大联系。关于人工智能方面的知识和观点也寥寥，几乎没有
体现。全书想表现和智能机械的斗争，但人读过之后却对那些描写没什么印象，一直在
写人怎么做，没有太强的互动。...  

-----------------------------
机器人在借助人类之手不断进化的过程中，逐渐侵入人类社会。我们将面临机器人的身
份认同问题，比如人类与机器人的区别何在？机器人是否应该拥有和人类同等的权利？
人类是否可以随意破坏机器人，法律该如何规定？机器人的崛起将会改变一系列社会法
则，不知道人类是否已经为那个...  

-----------------------------
據說，這本小說還未正式出版，史匹堡就已經買了它的電影版權。現正在滿地可進行拍
攝！
很多美國流行小說，只要翻閱幾頁，就覺得正在看一部荷里活的電影。這本小說也不例
外。 Robopocalypse。顧名思義，就是Robot 帶來的Apocalypse.
當人類到了過份依賴機械的一天，一個超級的...  
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